
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 28. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 87
Under samrådet den 21. januar 2016 om de høje huslejer på københavnske
handelsstrøg, jf., ERU alm. del – samrådsspm M-P, oplyste ministeren, at mi-
nisteren ville undersøge og drøfte problemstillingen med relevante organisati-
oner, herunder Dansk Erhverv og Ejendomsforeningen Danmark. Hvornår for-
venter ministeren, at dette arbejde er afsluttet – og vil ministeren orientere ud-
valget om resultatet af sine drøftelser med de indbudte organisationer og re-
degøre for, hvilke eventuelle initiativer, herunder lovændringer, det giver an-
ledning til?

Svar bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand

1/1

Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 2015-16
ERU Alm.del  Spørgsmål 87
Offentligt


